
Referat fra medlemsmøte i Norsk Newforundlandshundklubb 16.8.2014. 
 
Møtet ble avholdt etter ekstraordinært årsmøte, og flere medlemmer var igjen.  
 
Møteleder var Anica Johannessen og Irene Donnè. 
 
Det ble etterlyst styrets årsberetning fra 2013. Noen mente den var framlagt før årsmøtet, mens 
andre mente den ikke var det. Dette undersøker vi nærmere.  
 
Det er lagt ut et spørreskjema/helseundersøkelse på NNKs hjemmeside. Hvem har ansvar for dette? 
Er det den samme undersøkelsen som koster penger? Hva har skjedd i forhold til tidligere 
helseundersøkelse? Her etterlyses resultater fra undersøkelsen. 
 
Det er ønskelig at styret godkjenner flere utstillinger for Newfoundlandshund. Også i forbindelse med 
spesialer. Her var det synspunkter både for og imot. Viktig at styret vurderer nøye hvilke utstillinger 
vi sier nei til. 
 
Det kom ønske om at vi alle tar bedre imot nye medlemmer. Inkludere dem mer, også på utstillinger. 
Alle medlemmer oppfordres til å ta dette til seg. 
 
Det ble stilt spørsmål ved hvordan medlemmer i Bruksråd vann var valgt. Det kom også ønske om at 
det ble valgt medlemmer til BRV i forbindelse med årsmøtene. Styret ser på dette og kommer med 
forslag til neste årsmøte på hvordan dette skal gjøres. 
 
Det kom ønske om at Lydighet og Vannprøver avholdes samme dag pga Trialton. 
 
De fremmøtte syntes det var nyttig med medlemsmøte, og ønsker at vi fortsetter med jevnlige 
medlemsmøter. 
 
Referent: 
 
 
Linda Iversen 
 

 


